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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR GRBCI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

 
  KLASA:  024-05/22-01/23 
  URBROJ:  2170-1-09-10-22-20 
  Rijeka,  27. 10. 2022. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 41. SJEDNICE VMO GRBCI  

 
41. sjednica VMO Grbci održana je 27.10.2022. godine (četvrtak) s početkom u 18:00 sati u 

prostorijama MO Grbci, Dražička 4. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Tomo Abramović, predsjednik VMO 

 Katarina Radoš, zamjenica predsjednika VMO  

 Marko Đurković, član VMO 

 Ivana Crnković, članica VMO 

 Milan Ivaniš, član VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni: 

 - 
 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 - 
 
 
Usvajanje Zapisnika sa 40. sjednice VMO Grbci održane 27.09.2022. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Grbci, g. Tomo Abramović i predložio slijedeći: 
 

 
DNEVNI RED 

 
1. Rebalans Financijskog plana VMO Grbci za 2022. godinu 
2. Izvješće o realiziranoj programskoj aktivnosti Dani MO 
3. Prijedlog TD Rijeka plus – postava jedne led svjetiljke radi povećanja stupnja sigurnosti 

kretanja pješaka na pješačkom prijelazu 
4. Razmatranje zaprimljenih obrađenih prijedloga komunalnih prioriteta MO Grbci za 2023. 

godinu 
5. Tekuća prometna i komunalna problematika 
6. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
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AD 1 
 

Vijećnici MO Grbci jednoglasno su usvojili i potvrdili dogovoreni Rebalans Financijskog plana MO 
Grbci za 2022. godinu radi potrebe plaćanja glazbenog dijela programa u programskoj aktivnosti Dani 
MO.  
 
Zaključak: Rebalansom Financijskog plana MO Grbci za 2022. godinu s pozicije PRO2502 – 
reprezentacija na poziciju PRO2500 – intelektualne i osobne usluge prebačeno je 600,00 kn radi 
potrebe plaćanja usluge izvedbe glazbenog dijela programa. Također, izvršena je i 
preraspodjela u Financijskom planu za 2022. godinu kojom je iznos od 2.500,00 kn s prvotno 
planirane pozicije PRO2501 – ostale usluge prebačen na poziciju PRO2500 – intelektualne i 
osobne usluge. Ukupni iznos Financijskog plana MO Grbci za 2022. godinu nije se mijenjao. 
 
AD 2 
 
Gđa. Radoš izvijestila je vijećnike o realiziranoj programskoj aktivnosti Dani MO koja je održana u 
subotu, 22.10.2022. godine. U sklopu obilježavanja Dana MO na spomeniku palim braniteljima 
Domovinskog rata s Grbaca u ime MO Grbci položen je vijenac i zapaljene svijeće. U suradnji s 
Međunarodnom udrugom studenata medicine Hrvatska – CroMSIC organizirana je akcija besplatnog 
mjerenja tlaka i šećera u krvi na koju se odazvao veliki broj građana svih dobnih skupina. U zabavnom 
dijelu programa nastupio je sastav „Primorski Bećari“ uz prigodni domjenak za građane – piće i kupus 
s kobasicom. Zbog lošeg vremena program je realiziran u velikoj dvorani MO Grbci a sukladno 
Rebalansu i Financijskom planu MO Grbci za 2022. godinu. 
 
Zaključak: Vijećnici su jednoglasno usvojili Izvještaj uspješno realizirane programske 
aktivnosti Dani MO. 
 
AD 3 
 
G. Abramović upoznao je vijećnike s e-mailom/dopisom zaprimljenim od strane TD Rijeka plus na 
temu prijelaznog rada 2021/2022 – stavke 12.11.2. – Obilježavanje pješačkih prijelaza u Dražičkoj ulici 
kod k.br. 11 i u Ulici Marije Grbac kod k.br. 8 – vertikalna signalizacija. Po predmetnoj stavci 
horizontalnom signalizacijom su obilježena dva pješačka prijelaza i postavljeni prometni znakovi (C02 
– 4 komada) te je predmetni zahvat u potpunosti realiziran. Budući je na gore spomenutoj stavci 
preostalo još neutrošenih sredstava prijedlog TD Rijeka plusa je postava jedne led svjetiljke koja se 
montira direktno na rasvjetni stup a na taj bi se način povećao stupanj sigurnosti kretanja pješaka na 
određenom pješačkom prijelazu uz koji bi se postavila navedena led lampa. Od MO Grbci traži se 
prijedlog lokacije pješačkog prijelaza i suglasnost s dostavljenim prijedlogom. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. Nakon razmatranja prijedloga 
postave jedne led svjetiljke prijedlog je jednoglasno usvojen. Nakon kraće rasprave o lokaciji i 
pješačkom prijelazu koji bi se na ovaj način dodatno naglasio i osvijetlio donesen je 
jednoglasan zaključak da se se predloženo realizira na pješačkom prijelazu na spoju Čabarske 
ulice i Ulice Marije Grbac (neposredno iznad odvojka Ulice Marije Grbac kod k.br. 20 i 22). 
 
AD 4 
 
G. Abramović informirao je vijećnike o zaprimljenim obrađenim stavkama prijedloga komunalnih 
prioriteta (malih komunalnih akcija) MO Grbci za 2023. godinu koji su dostavljeni od strane nadležnog 
Odjela gradske uprave za komunalni sustav.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. Svi obrađeni prijedlozi uzimaju 
se na razmatranje do sljedeće sjednice i konačnog usvajanja plana za 2023. godinu. Na temu 
uređenja novog parka za pse u Dražičkoj ulici sjeverozapadno od kućnog broja 36 kontaktirat 
će se MO Srdoči radi dogovora o sufinanciranju ove stavke prijedloga. 
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AD 5 
 
5.1. Vijećnici su prokomentirali zaprimljeni upit-prijedlog građana za produljenjem autobusne linije br. 
6 do bivšeg autobusnog okretišta u Primorskoj ulici. 
 
Zaključak: Vijećnici su suglasni sa zaprimljenim prijedlogom. Prijedlog će se dostaviti 
nadležnima, KD Autotrolej i Odjelu gradske uprave za komunalni sustav u smislu zamolbe za 
očitovanjem o mogućnostima realizacije prijedloga te stava i mišljenja struke.  
 
5.2. G. Abramović informirao je vijećnike kako je zaprimljen odgovor – službeno očitovanje od strane 
nadležnih, Hrvatskih autocesta d.o.o na temu terenskog izvida i nedostajućeg potpornog zida iznad 
izlaznog traka čvora Diračje. Pregledom i izvidom na samom kraku čvora Diračje ustavnovljeno je da 
je zaštitna mreža na pokosu i materijal u doborm stanju te da nema odrona. S građanima je 
dogovoreno da bi se početkom mjeseca studenog započelo s uklanjanjem stabala koja naginju prema 
zaobilaznici. Nakon završetka uklanjanja stabala podnio bi se zahtjev prema HAC-u za izradom zida 
na dijelu iza zaštitne žičane ograde. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
AD 6 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 19:00 sati.                                        Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
         Predsjednik VMO Grbci  
              Tomo Abramović 

 


